

# MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNING

All communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL

## DELIBERATIONS

### BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 18 novembre 1913, p.m.

M. le Commissaire Lachapelle, Président; MM. Godfrey, Ainey et Dupuis.

1.—Soumis les mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$26,776.27, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—Soumise une communication des résidents de la rue Monsabré, au sujet de la fermeture de ladite rue.

Sous considération.

3.—(16555) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, déclarant ne pouvoir recommander de donner une suite favorable à la requête qui a été faite de changer le niveau de la rue de la Montagne, entre Saint-Antoine et Dorchester.

Résolu: D'approuver ledit rapport.

4.—Soumis un rapport de l'Ingénieur Surintendant des Egouts, transmettant un estimé final au montant de \$3,927, couvrant le coût de la construction d'un égout dans l'avenue King Edward, de la rue Saint-Jacques aux voies du Pacifique Canadien.

Résolu: D'autoriser le paiement dudit estimé.

5.—Soumis un rapport de l'Agent des Achats et des Ventes, au sujet de la nomination de nouveaux employés dans son département.

Résolu: Que M. H. A. Bourassa soit nommé commis dans ledit département, au salaire de \$700 par année, et que Mlles Maude Larivière et Bernadette Toupin soient nommées sténographes, au salaire de \$600 par année chacune.

6.—(12788) Soumise une réquisition No 17, du Surintendant des Impressions et de la Papeterie.

Approuvée.

7.—(16137) Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, recommandant de faire certaines réparations au coût de \$50, à l'immeuble No 757, rue de Lorimier, appartenant à la Cité.

### BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 18th November 1913, p.m.

Present: Messrs. Lachapelle, in the chair, Godfrey, Ainey and Dupuis.

1.—Submitted warrants verified by the City Comptroller, amounting to \$26,776.27, as per certified list.  
Resolved: To authorize the payment thereof.

2.—Submitted a communication from citizens residing on Monsabré street, anent the closing of said street.  
Consideration deferred.

3.—(16555) Submitted a report from the Chief Engineer, stating that, in his opinion, the petition which has been submitted to the Board, asking that the level of Mountain street, between St. Antoine and Dorchester streets, be changed, should not be granted.  
Resolved: To concur in said report.

4.—Submitted a report from the Superintending Engineer of Sewers, transmitting a final estimate of the repairs to be made to the building No. 757, de Lorimier avenue, from St. James street to the C. P. R. tracks, the same amounting to \$3,927.00.

Resolved: To authorize the payment of said sum.

5.—Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent anent the appointment of new employees in his department.

Resolved: That Mr. H. A. Bourassa be appointed clerk in said department at a salary of \$700 per annum, and that Miss Maud Larivière and Miss Bernadette Toupin be appointed stenographers at a salary of \$600 per annum each.

6.—(12788) Submitted a requisition (No. 17) from the Superintendent of Printing and Stationery.

Resolved: To approve the same.

7.—(16137) Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, recommending that certain repairs be made to the building No. 757, de Lorimier avenue, belonging to the City, at a cost of \$50.